
Referat af bestyrelsesmøde den 11. 06.2013 
Hartkorns Grundejerforening 

 
 
 
 

Tilstede: Jon Rasmussen, Søren Hansen, John Petersen, Jens Petersen, Ole Kulonka, Bent 
Rasmussen, Lennart Kristiansen, Jan Hansen og Tommy Krastrup. 
 
Mødet indledes med et resume af generalforsamlingen. De forskellige input og kritik af bestyrelsen 
drøftes. 
 
Der er enighed om, at alt er foregået på demokratisk vis og efter foreningens vedtægter. 
 
Kritikpunktet omkring antallet af underskrifter på bankkontoen ved udbetalinger blev drøftet. 
Kassereren opretter en driftskonto med et mindre maxbeløb på, til den daglige drift. Derudover 
undersøger han mulighederne for en større sikkerhed for foreningens indestående. 
 
Asfaltudvalget går en tur rundt på vejene for, at efterse om der er behov for udbedringer. 
 
Det blev drøftet om medlemmernes indskud fremover skal opdeles i et kontingent og et bidrag til 
vejfond. 
 
Antallet af bestyrelsesmøder blev fastsat til minimum et pr. kvartal. 
 
Drøftelse om muligheden for en mere synlig Grundejerforening. Skal der laves tiltag med 
arrangementer såsom sommerfester, byrundture eller lignende. 
 
Der er stadig problemer på nogle veje, med biler og andre køretøjer der parkeres, så de spærrer for 
naboernes indkørsler.  
Vi laver en henstilling til de berørte parter. 
 
Kassereren orienterede om økonomien siden sidst. Der var kun 5 der d.d ikke havde indbetalt 
kontingentet. 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referant. 


